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QUINS ASPECTES DE L’ESCOLA BRESSOL VALOREU MÉS POSITIVAMENT 

● Vetllen pel progrés de cada infant sense forçar. El respecte. Els fan sentir com a casa. (3) 
● L'organització. Els espais. Les instal·lacions. El material. (2) 
● Tot ho trobo molt bé, satisfacció pel servei (4) 
● La proximitat de l'equip inclosa la directora, calidesa, la professionalitat. (12) 
● Metodologia, pedagogia i experiència, els protocols d’actuació. (3) 
● Aquest any amb la situació del COVID tot és més complicat. Feu bona feina (1) 
● La empatía, la calidez humana, el amor con el que trataron a mi hijo durante estos años. 
● L’ambient familiar, l’acollida, l'acompanyament, la comunicació (5) 
● Instal·lacions, materials, espais amplis. (7) 
● Les activitats docents proposades tant a l'aula, com fora d'ella. 
● Valoramos estos años de calor humano, la calidez humana de cada empleado, la cercanía 

de Coral. Gracias por hacernos sentir como en casa y dejar a nuestro niño 100% seguros!! 
● Valoro molt que tenen en compte a les famílies en el moment de l'adaptació.  
● La filosofia i el tracte cap al nen que té l’escola. Ens agrada rebre el cançoner per poder 

tenir una continuïtat a casa. 



QUINS CREIEU QUE CALDRIA MODIFICAR O INTRODUIR 

● Caldria millorar els preus perquè poguessin arribar al màxim de famílies 
● Encara no hem tingut cap reunió individual per veure com va el petit, s’haurien de fer. 
● Introduiria mes material multimèdia dels fills per els pares, a part de les fotos que es fan 

també faria vídeos de classe, al pati, al menjador...  
● Més control amb les famílies que no segueixen els protocols Covid a les instal·lacions. 
● Introduir alguna activitat setmanal: lectura contes, plàstica, música ...no tot joc lliure. 
● Les ràtios podrien ser més baixes (2) 
● L’aplicatiu dels tiquets de menjador podria ser més fàcil. (3) 
● Més educadores de suport, us d'agenda per saber si ha menjat/dormit....  
● Es podria donar consignes per Carnestoltes, fer cagar el Tió, tallar les cames a la vella 

Quaresma... També seria interessant que les tutores fessin arribar un informe sobre els 
progressos o assoliments de cada nen, una vegada per trimestre, i que la tutora informes 
als pares sobre el seu dia a dia (si ha berenat, si s'ha donat un cop fort, com es relaciona 
amb els companys...). 

● Millora la seguretat de l’entrada i sortida. Calor a l’estiu. Falta de braços per la ràtio. 
● D'altra banda ens agradaria tenir una comunicació més fluida amb les mestres. Sovint és 

complicat parlar de temes puntuals a la recollida dels infants (s'està atenent a altres 
nens, no som els pares els que els portem o recollim, no hi ha el tutor...). Potser el correu 
electrònic o l'agenda del nen serien una possible solució. També ens agradaria ser més 
partícips de les activitats que es fan a la classe. Més reunions de grup, fotos, email 
informatiu... Especialment ara que no podem entrar als espais. Trobem a faltar trobar-
nos amb altres pares i compartir experiències. Grups de whatsapp? Trobades? Xerrades? 
Espai familiar?  

COM HEU VISCUT ELS PRIMERS DIES D’ESCOLA BRESSOL? 

● Molt bé, confiats, bona acollida, agradables, flexibilitat, amb tranquil·litat (9) 
● Amb una mica d'angoixa, limitacions, neguits, després molt contents (12) 
● De una manera muy natural, muy cálida!!! Excelente! 
● Em va faltar poder estar present durant la familiarizació, va ser dur (3) 
● Molt adient al què estem visquent 
● Amb molta tranquil·litat donada la confiança que ens donaven tant la professora com la 

direcció. Hi ha hagut una comunicació molt fluïda ha estat més fàcil l'adaptació. 
● Amb la preocupació lògica prèviament, i després amb la tranquil·litat de veure que la 

criatura s'ho passa d'allò més bé. 
● Fueron excelentes todos los años! El último, a pesar de la pandemia, también lo ha sido. 
● Hem agraït molt la honestedat de l'educadora i com ens ha acompanyat a tota la família.  
● Els primers dies en temps de COVID van ser engoixants... Crec que des d'un punt de vista 

de l'ajuntament no es va fer gaire bé, penso que es podria haver gestionat d'una altre 
manera, fent una adaptació a l'aire lliure (per exemple). Tot i això coneixem el  

● funcionament d'altres anys i l'adaptació respectada per a cada infant és molt positiva 
(esperem tornar a la "normalitat" de cara el curs vinent) 

 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



AFEGIR ALGUN COMENTARI 
● Sou fantàstiques i valorem molt el vostre esforç, moltes gràcies pel vostre esforç, bona 

feina, estem contents d’haver triat aquesta escola, molt satisfets, gràcies per ajudar a 
créixer, recomanaria l'escola, gràcies per tenir cura dels nostres infants. 

● Eternamente agradecida por todo! Roc fue muy feliz durante estos años !!! Roc ha sido 
muy feliz estos años! Pidiendo ir hasta el fin de semana a la escuela a jugar con sus 
amigos e Imma!!! 

● Les entrevistes són molt positives però l'informe final podria ser més senzill i entenedor. 
● Seguiu així per una educació de qualitat tant professionals com famílies, amb confiança i 

amor! Moltes gràcies a tot l'equip!  
● Seria molt enriquidor pels nens si sortissin de l'escola de tant en tant: al parc, a la platja... 
● Tret de la reunió de l'octubre no sabem quines propostes educatives concretes es 

realitzen per tant no ho podem valorar. Pràcticament no rebem informació sobre el dia a 
dia de l'infant i encara no hem fet cap entrevista. Es respira un ambient una mica caòtic a 
l'espai del nostre infant. Entenem la situació i els canvis no planificats però creiem que 
alguns aspectes estan una mica descuidats. 

 


